

Title (en)

Electric switch with an elastically deformable switching element.

Title (de)

Elektrischer Schalter mit elastisch verformbarem Schottelelement.

Title (fr)

Interrupteur électrique à élément de commutation élastiquement déformable.

Publication

EP 0075091 A1 19830330 (DE)

Application

EP 82106902 A 19820730

Priority

DE 3137288 A 19810918

Abstract (en)

An electric switch has an essentially spherical or barrel-shaped switching element (30) with a central opening (31) into which a lamp (40), e.g. a light-emitting diode (LED), is inserted. The switching element (30) is elastically reversibly deformable and is electrically conductive. By means of mechanical pressure on an operating element (50), a pressure is transmitted to the switching element (30), which pressure leads to the switching element (30) widening perpendicular to the centre axis (53) of the opening (31), and by this means making contact with switch contact surfaces (11, 11'; 13, 13'), by which means these switch contact surfaces are electrically connected to one another. Additionally, a guide cylinder (20) can be inserted between the inner wall of the opening (31) and the lamp (40), which guide cylinder (20) is connected to a housing base (16). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein elektrischer Schalter besitzt ein im wesentlichen kugelförmiges bzw. tonnenförmiges Schaltelement (30) mit einer mittigen Öffnung (31), in die eine Lampe (40), z. B. eine lichtemittierende Diode (LED) eingesetzt ist. Das Schaltelement (30) ist elastisch reversibel verformbar und elektrisch leitfähig. Durch mechanischen Druck auf ein Betätigungsselement (50) wird auf das Schaltelement (30) ein Druck übertragen, der dazu führt, daß sich das Schaltelement (30) senkrecht zur Mittelachse (53) der Öffnung (31) verbreitert und hierdurch Schaltkontakteflächen (11, 11'; 13, 13') berührt, wodurch diese Schaltkontakteflächen elektrisch miteinander verbunden werden. Zusätzlich kann zwischen die Innenwandung der Öffnung (31) und die Lampe (40) ein Führungszyylinder (20) eingefügt sein, der mit einem Gehäuseboden (16) verbunden ist.

IPC 1-7

H01H 9/16

IPC 8 full level

H01H 1/029 (2006.01); **H01H 13/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01H 1/029 (2013.01); **H01H 13/023** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] GB 1312740 A 19730404 - STANDARD TELEPHONES CABLES LTD
- [X] US 3819895 A 19740625 - PITTMAN C, et al
- [X] US 4088855 A 19780509 - EMERY WILLIAM BOYD
- [Y] DE 2727763 A1 19790111 - PETRICK GMBH ELEKTRO MECH

Cited by

DE10306436A1; EP0418605A3; EP0215102A4; WO2013015450A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0075091 A1 19830330; DE 3137288 A1 19830324

DOCDB simple family (application)

EP 82106902 A 19820730; DE 3137288 A 19810918